

## Media Release

### WSCC launches new Workplace Safety Planning Guide

**Yellowknife, NT/Iqaluit, NU (May 01, 2025)** – The Workers' Safety & Compensation Commission (WSCC) is pleased to mark Safety and Health Week this year with the launch of a new Workplace Safety Planning Guide for employers in the Northwest Territories and Nunavut.

Safety and Health Week is celebrated annually in North America during the first week of May to raise awareness about the importance of preventing injury and illness in the workplace.

This year, the WSCC is highlighting the importance of strengthening safety planning and encouraging employers to request a review of their safety program to identify any gaps that need to be addressed. Employers will also be provided with the new Workplace Safety Planning Guide to help them improve their safety practices.

"The new guide is designed to help employers to understand their legal responsibilities, and how to build and maintain a safety program," said Rick Hunt, WSCC President and CEO.

"There's no one-size-fits-all approach to safety planning, but every workplace must have some key elements in place. This guide breaks down the basics in a simple, practical way to help employers set up or improve their safety program no matter what industry they work in."

Visit [wscc.nt.ca](http://wscc.nt.ca) to learn more about [the guide](#) and how you can join the WSCC in marking Safety and Health Week 2025.

-30-

Maggie Collins  
Communications and Public Affairs Manager  
Workers' Safety and Compensation Commission Northwest Territories and Nunavut  
T: (867) 920-3854  
E: [maggie.collins@wscc.nt.ca](mailto:maggie.collins@wscc.nt.ca)

## Communiqué

### La WSCC lance un nouveau Guide de planification de la sécurité au travail

**Yellowknife T.N.-O. / Iqaluit, Nunavut (le 1<sup>er</sup> mai 2025)** – Cette année, la Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (WSCC) est heureuse de marquer la semaine de la sécurité et de la santé au travail en lançant un nouveau Guide de planification de la sécurité au travail à l'intention des employeurs des Territoires du Nord-Ouest et au Nunavut.

La semaine de la sécurité et de la santé est célébrée chaque année en Amérique du Nord au cours de la première semaine de mai afin de sensibiliser à l'importance de la prévention des blessures et des maladies sur le lieu de travail.

Cette année, la WSCC souligne l'importance de renforcer la planification de la sécurité et encourage les employeurs à demander un examen de leur programme de sécurité afin d'identifier les lacunes potentielles. Les employeurs recevront également le nouveau Guide de planification de la sécurité au travail de manière à les aider à améliorer leurs pratiques en matière de sécurité.

« Le nouveau guide est conçu pour aider les employeurs à comprendre leurs responsabilités légales et à mettre en place et mettre à jour un programme de sécurité », a déclaré Rick Hunt, président-directeur général de la WSCC.

« Il n'existe pas d'approche unique en matière de planification de la sécurité, mais chaque lieu de travail doit mettre en place certains éléments clés. Ce guide présente les éléments de base d'une manière simple et pratique afin d'aider les employeurs à mettre en place ou à améliorer leur programme de sécurité, quel que soit le secteur dans lequel ils travaillent ».

Visitez le site [wscc.nt.ca](http://wscc.nt.ca) pour en savoir plus sur [le guide](#) et sur la manière dont vous pouvez vous joindre à la WSCC pour marquer la Semaine de la sécurité et de la santé 2025.

-30-

Maggie Collins  
Gestionnaire des communications  
Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs  
Téléphone : (867) 920-3854  
Courriel : [maggie.collins@wscc.nt.ca](mailto:maggie.collins@wscc.nt.ca)

ՀՅՈՒՅՆԱԿԱՆ ԿԳԲՌՈՎՆԵՐԸ

Διεθνή Διατάξεις Συνεργασίας (WSSC) Διεθνή Διατάξεις Αποκατάστασης  
Διεθνή Διατάξεις Λειτουργίας <από>/> σε λειτουργία

-30-

inc. hrs<sup>a</sup>

አዲክና ለፌዴራል የሚ ይሰጣል ነው በዚህ የሚከተሉት መሆኑን የሚያስፈልግ የሚያሳይ

► 9 hr ► c. (867) 920-3854

✉  maggie.collins@wscn.nt.ca